
AMENDEMENT

Kies echt voor bomen
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De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 12 maart 20j, behandelend het agendapunt Vaststellen
en beschikbaar stellen van een krediet voor Bomenprogramma - Raack orstel ,

Besluit het voorgestelde 2e en 3e besluit te vervangen door:

het bomenonderhoud vanaf 2025 uit te voeren conform scenario A+;

voor de komende vier jaar de dekking hiervoor te zoeken bij de middelen gereserveerd voor Stadspark XXL.

Toelichting:

We hebben in de omgevingsvisie prachtige vergezichten ontwikkeld over een groener Dordrecht, een beter klimaat
etc. Er kan geen beleidsdocument over bomen verschijnen of de loftrompet wordt gestoken over hoe belangrijk die
zijn tegen hittestress, voor een prettige woonomgeving, voor biodiversiteit. In het-coalitieakkoord is opgenomen
dat voor iedere nieuwe Dordtenaar die geboren wordt een extra boom 'wordt gepland.

Misschien kunnen we beter wat minder geld uitgeven aan het ontwikkelen van visies en vergezichten, en wat meer
aan het daadwerkelijk onderhouden en planten van bomen.

De geplande investeringen in Stadspark XXL zijn niet logisch afgezet tegen het verwaarlozen van bestaand groen.
Investeringen die bovendien ook voor een groot deel bedoeld zijn voor infrastructuur (dus steen en asfalt).

Uiteraard moeten de kosten voor het onderhoud van bomen uiteindelijkstructureel worden opgenomen in de
begroting.

Scenario A is het allerminimaalste scenario voor het met kwaliteit handhaven van het huidige bestand aan bomen.
Dat voldoet nog lang niet aan de ambities die we hebben voor het bevorderen van biodiversiteit en een groene
leefomgeving, zoals vastgelegd in o.a. de omgevingsvisie. Als we onze eigen visies serieus nemen, dan is er geen
andere optie dan om daarvoor ook de middelen vrij te maken.

Mogelijk dat de kosten voor onderhoud op den duur lager kunnen worden, als de groeisituatie van bomen wordt
verbeterd. Ook zou de kostbare inzet van markpartijen tot een minimuj.terug gebracht kunnen worden door
gelijdelijke uitbreiding van het bomenteam direct in gemeentelijke dienst.

Het zal niet makkelijk zijn om voldoende vakkrachten te vinden voor een stevig bomenteam in de gemeentelijke
"organisatie. Het lijkt goad om daarvoor de samenwerking met Yuverta uit te breiden zodat er een geregelde
opleiding is voor "European Tree workers", oftewel vakkrachten voor boomonderhoud.
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